

家訊 – July 7, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 羅馬書 9: 10-33
信息: 神的揀選(2)- 羅馬書系列(26)
回應詩歌: #277 堅固磐石

家訊

1. 暑期兒童學校: 成人主日學結束後會裝飾教會, 歡迎大家留下了幫忙。
2. 教會燒烤: 下週日教會崇拜後有燒烤。廣東組的兩班主日學照常上課。國語組兩班休息一次。
3. 今年的「8 天希望」活動: 將於7月20日至7月27日舉行, 該地區的教會將為Ellicott特區的家庭提供希望修復服務。如果您想參加, 請在網站上登記 (<https://drm.eightdaysofhope.com/eventregistration?ev=68>)。並且填寫教會的報名表, 表格在接待台上。
4. 尼亞加拉瀑布地區福音宣教 – 我們正準備派遣一支團隊去參與他們的 3M (膳食、音樂、事工) 計劃, 日期為8月10日星期六 (4-7PM)。有興趣者, 請聯絡葡牧師。

本周團契聚會時間

7/10 周三禱告聚會 7:30PM
7/12: 學生學者/葡萄園 暫停一次

感恩与代禱

1. 請一起為下周的暑期兒童聖經學校代禱, 求主使用所有的同工, 預備來參加的小朋友們以及家長的心。
2. 感謝神: 婷婷週二順產母女平安, 取名張涵恩 Hannah, 6lb.2oz.
3. 萬翔與Grace一家已於上週一平安搬遷到Richmond, VA。願主幫助早日適應!
4. 王菊梅姊妹將於本週搬到芝加哥兒子處, 願主祝福!
5. 請為Caroline姊妹的身體健康, 8月底的手術順利禱告。
6. 其他: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備与看顧。

七月禱告指南: 本地宣教

第一周 (7/3-7/9): 兒童宣教

“讓小孩子到我這裡來, 不要禁止他們; 因為在天國的, 正是這樣的人。”

馬太福音19:14

下周主日 (7/14/2024)

講員: 查牧師

翻譯: 諸莎麗

主席: Wei-An Yu

招待: 周彥君, 聂宁岚,

Geem Oo, Dan Ip



BCCC Family News - July 7, 2024

Weekly Meetings

Wed 7/10 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 7/12 - No Adult and Youth Fellowship
Sun 7/14 - Combined Service 9:30AM
No Adult & Youth Sunday School
Church BBQ @ 12PM

Sermon

Hebrews 6:4-8

The Danger of Falling Away

Weekly Announcements

- Vacation Bible School decoration is after service. If you are free, please stay to help.
- Church BBQ on 7/14 after service. No adult and youth Sunday School.
- 8 Days of Hope will be 7/20-7/27 this year where churches in the area are serving families in the Ellicott District with hope repairs. Please register at <https://drm.eightdaysofhope.com/ev68> and also fill out the sign up sheet.
- Niagara Gospel Mission - We are preparing to send a team from BCCC to volunteer with their 3M (meal, music, ministry) program with a tentative target date of 8/10. If you are interested in helping, please contact Pastor Porty.

Next Sunday 7/14

(Combined Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Chapman

Translator: Shali Yu

Chairperson: Wei-An Yu

Ushers: Geem Oo, Dan Ip

Yanjun Zhou, Ninie Nie

Mail Offerings to:

PO Box 1003 Williamsville, NY 14231

Give Online: @Tithe.ly

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Please pray for next week's VBS. God will use this event to reach out all the non-believing children and parents.
- Praise the Lord that sister Tingting had a safe delivery for a baby girl, Hannah, 6lb.2oz.
- Brother Tom and sister Grace' family has moved to Richmond, VA last Monday. May God bless them.
- Sister Caroline will have a surgery at the end of August. Please pray for uncomplicated surgery and speedy recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

July Prayer Guide: Local

Mission

Week 7/3-7/9:

Children Outreach

“but Jesus said, “Let the little children come to me and do not hinder them, for to such belongs the kingdom of heaven.”

Matthew 19:14

Weekly Offering Update

Gen. Offering (6/24-6/30): \$3,943

YTD Actual Offering: \$170,000

YTD Budgeted Expenditure: \$156,838

YTD Designated Offering: \$12,724

